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Radny Dominik Szustakiewicz 
(imię j nazwisko) 

SESJA 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 20. 12.2018r. 

Proszę o odpowiedź w sprawie: 

Jaka dokładnie kwota pieniędzy została przeznaczona do dnia dzisiejszego ze 

strony Gminy Kędzierzyn-Koźle na obsługę inwestycji oraz inwestora terenów 

portowych? Jakie wydatki zostały poniesione na budowę nowej drogi dojazdowej do 

terenu Portu? Kto zapłacił za jej wybudowanie? 

Proszę o przedstawienie szczegółowego zestawienia poniesionych wydatków 

związanych ze sprzedaźą w/w terenów. 

Z ~· . powazamem 

~\./t~ 
Domi~1ustakiewicz 


